

## Our Trainers



**GENESIS EAKES**

Genesis Eakes is the President of Genesis Eakes International Corporation. A highly sought-after executive mentor, consultant and speaker worldwide, with almost 30 years of experience in short-term foreign missions and a heart to see the Kingdom of God impact the world. She brings deep experience in discipleship, leadership development, strategy, and training to her work. Her passion is for equipping people with the transforming revelation of Jesus Christ, operated by the Holy Spirit, that brings people into the John 10:10 life that Jesus promised. With a unique direct but relatable style, Genesis shares practical steps that makes the transforming power of Jesus accessible to everyone.



**MICHAEL HATCH**

Born in Washington D.C. and having lived there until 1990, Michael Hatch has since lived in Las Vegas, Nevada. Married for 27 years, and father of 6 adult children, he is Senior Pastor of the "BALM OF GILEAD GLOBAL MINISTRIES". Michael founded and directs a ministry which for 10 years gathered each Saturday 126 churches in prayer. First trained at Bethany Bible College in Las Vegas, he holds a Masters from the Masters International University of Divinity, is a John Maxwell certified Executive Leadership Trainer and is currently working on a doctorate at the Jacksonville Theological Seminary. He was also a missionary in Nigeria where he experienced the miraculous power of Jesus (healing of the blind, the deaf, etc.). Michael is also actively involved in preserving the biblical family model. In business, he is a highly valued real estate agent and expert.

## Useful information



**Christian Center**  
Ch. de Waterloo 47  
1640 Rhode St. Genève

Registration payment: BE58 3630 7383 0679 - BIC: BBRUBEBB  
Communication: EQUIP S&L20 training

### PARTNERS



Registration by email with your name, surname, email, telephone and church at [equip.belgium@gmail.com](mailto:equip.belgium@gmail.com)

*Gospel according to Matthew 5: 13-14*  
*"You are the salt of the earth,*  
*you are the light of the world"*

**EQUIP**  
BELGIUM

*Do you want to make a difference?*

*Join us at the Salt and Light round tables!*



**EXCLUSIVE LAUNCH**  
OF THIS JOHN MAXWELL PROGRAM  
13 & 14 MARCH 2020

# A FIRST IN BELGIUM

## *What is the Salt & Light program?*

It is an innovative program of personal transformation that will encourage you and allow you to share Christian values and the Gospel in a small group, round table environment, to transform your character modelled on the image of Christ, by adding value to the lives of those that you in turn will train.

2 booklets of around fifty pages will be given to each participant and will serve for the training.

Each participant who agrees to lead a round table will take away several copies of the booklet " Beyond Success: Round Tables " for their first group.

## *Salt & Light, is it for me?*

This program, designed by John Maxwell, is accessible to all and offered to you by EQUIP Belgium.

By registering for this evening and day of training, you will be stimulated, challenged, and inspired to be Salt and Light in your sphere of influence - your home, your workplace, your neighbourhood or your setting - by participating in these round tables. We will also receive teaching from 3 videos that John Maxwell prepared especially for us.

We will give you the keys to organize these round tables on universal values - like integrity, priorities, work ethics, relationships - which will encourage us to progress and initiate actions that will bring positive change to our lives.



**HARRY BRYANS**  
EQUIP Belgium Coordinator

Originally from Northern Ireland in the UK, Harry has lived in Belgium since 1983 and serves in Christian partnerships for children and youth in Europe. In 2016, he joined the John Maxwell Team to better equip today's and tomorrow's leaders and sits on the youth committee. He is a coach and trainer with the John Maxwell Team, which has more than 30,000 members worldwide. He is a missionary with "Action International Ministries" and serves as Children's Ministry Associate of the European Evangelical Alliance as well as Coordinator of EQUIP Belgium. He is married to Catherine and they have two married children.

### LOCATION

**Christian Center**  
Ch. de Waterloo 47  
1640 Rhode St. Genève

### TIMETABLE

Friday 13 March: Reception 6:30 p.m. Training from 7 p.m. to 9:30 p.m.  
Saturday 14 March: Reception 8:30 p.m. Training from 9 a.m. to 5 p.m.  
Snacks and midday meals offered by EQUIP Belgium.

### PRICES

"Early-bird": 25 € / person until 15 February.  
Then 30 € / person until 10 March.  
After this date, € 35 / person.



## Nos Intervenants



**GENESIS EAKES**

Genesis Eakes, présidente de Genesis Eakes International Corporation, est une consultante et conférencière universellement appréciée. Possédant près de 30 ans d'expérience de courtes missions à l'étranger, elle est désireuse de voir le Royaume de Dieu influencer le monde. Genesis a à cœur de transmettre son expérience approfondie de la formation de disciples, du développement au leadership, de la stratégie et de la préparation aux différents ministères. Équiper les croyants pour vivre la transformation (opérée par l'Esprit) qui leur permettra de découvrir la vie abondante promise par Jésus (Jean 10:10) est pour elle une vraie passion. Dans un style direct reconnaissable entre 1.000, Genesis propose différentes étapes pratiques qui rendent le pouvoir transformateur de Jésus accessible à tous.



**MICHAEL HATCH**

Né à Washington D.C. et y ayant vécu jusqu'en 1990, Michael Hatch vit depuis lors à Las Vegas (Nevada). Marié depuis 27 ans, et père de 6 enfants adultes, il est Pasteur Principal de la "BALM OF GILEAD GLOBAL MINISTRIES". Michael a créé et dirige un ministère qui depuis 10 ans réuni chaque samedi 126 églises dans la prière. Formé d'abord au « Bible College » de Las Vegas, possédant un Master de la « Masters International University of Divinity » et formateur au leadership, il prépare actuellement un doctorat au Séminaire Théologique de Jacksonville. Il fut aussi missionnaire au Nigeria où il fit l'expérience de la puissance miraculeuse de Jésus (guérisons d'aveugles, de sourds, etc.). Michael est également activement impliqué dans la préservation du modèle familial biblique. Sur le plan séculier, il est un agent et expert immobilier très apprécié.

## Informations pratiques



### Christian Center

Ch. de Waterloo 47  
1640 Rhode St. Genève

Paiement inscription :

BE58 3630 7383 0679 - BIC: BBRUBEBB  
Communication : Formation EQUIP S&L20

### PARTENAIRES



Inscription par email avec votre nom, prénom, email, téléphone et église à [equip.belgium@gmail.com](mailto:equip.belgium@gmail.com)

*Evangile selon Matthieu 5:13-14*  
*« C'est vous qui êtes le sel de la terre, la lumière du monde »*

**EQUIP**  
BELGIUM

*Envie de faire la différence?*

*Rejoins-nous aux tables rondes Sel et Lumière!*

**LANCEMENT EXCLUSIF**  
DU PROGRAMME DE JOHN MAXWELL  
13 ET 14 MARS 2020

# UNE PREMIÈRE EN BELGIQUE

## En quoi consiste le programme Sel & Lumière?

Il s'agit d'un programme innovant de transformation personnelle qui vous encouragera et vous permettra de partager des valeurs chrétiennes autour de tables rondes, pour transformer votre caractère à l'image de Christ, en ajoutant de la valeur à la vie de celles et ceux que vous formerez à votre tour.

2 livrets d'une cinquantaine de pages seront remis à chaque participant et serviront de support à l'enseignement.

Chaque participant qui s'engage à animer une table ronde partira avec plusieurs exemplaires du livret "Table Rondes : Au-delà du Succès" pour son premier groupe.

## Sel & Lumière, est-ce pour moi?

Ce programme, conçu par John Maxwell, accessible à tous, vous est proposé par EQUIP Belgium.

En réservant une soirée et une journée de formation, vous serez stimulés, mis au défi, et inspirés à être Sel et Lumière dans votre sphère d'influence - votre foyer, votre lieu de travail, votre voisinage ou votre entourage - en participant à ces tables rondes. Nous vous ferons bénéficier de 3 vidéos que John Maxwell a préparées spécialement pour nous.

Nous vous donnerons les clés pour organiser ces tables rondes sur des valeurs universelles -

Comme l'intégrité, les priorités, l'éthique du travail, les relations - qui nous encourageront à progresser et à initier des actions qui apporteront des changements positifs dans notre vie.



**HARRY BRYANS**  
Coordinateur EQUIP Belgium

Originaire d'Irlande du Nord au Royaume-Uni, Harry vit en Belgique depuis 1983 et travaille dans les partenariats chrétiens en faveur de l'enfance et la jeunesse en Europe.

En 2016, il a rejoint le « John Maxwell Team » afin de mieux équiper les dirigeants d'aujourd'hui et de demain et siège au comité jeunesse. Il est coach et formateur avec le John Maxwell Team, qui compte plus de 30.000 membres dans le monde.

Il est missionnaire avec « Action International Ministries » et sert comme Associé de l'Alliance Évangélique Européenne pour le ministère auprès des enfants et de la jeunesse ainsi que comme Coordinateur de EQUIP Belgium. Il est marié avec Catherine et ils ont deux enfants mariés.

### LIEU

**Christian Center**  
Ch. de Waterloo 47  
1640 Rhode St. Genève

### HORAIRES

Le vendredi 13 mars de 19h à 21h30  
Le samedi 14 mars de 9h à 17h

Collations et repas de midi offerts par EQUIP Belgium

### TARIFS

"Early-bird": 25 €/personne jusqu'au 15 Février.  
Ensuite 30 €/personne jusqu'au 10 mars.  
Après cette date, 35 €/personne.